

Referat nr. 15 til menighedsrådsmøde.

Onsdag den 25. april 2018 kl. 19.30, Vesterbyvej 30, Ødsted.

MR 15. den 25.04.2018 Formandens initialer: JAAL

Menighedsrådsmødet er offentligt

Til stede: Bent Nielsen, Lene Karlsbjerg, Morten Andersen, Karin Møller, Martin B.Eriksen, Åse Schrøder, Jørn Aagaard

Fraværende: Annette Peschard

Pkt.	Indhold	Begrundelse/ Beslutningsforslag	Bilag nr.	Referat	Ansvarlig	Tid
1.	Vi synger en sang. Godkendelse af referat nr.14 Godkendelse af dagsorden	Beslutning		I forbindelse med udlejning til Ødsted fællesskabet, skal op under punkt 5 i denne dagsorden.	Karin	19.30
2.	Kirkens liv og vækst.			Drømme om nye arrangementer. Samtalesaloner, sogneaftner Musik Lokalhistorisk Litteratur og filmaftener Maleriophæng/kunstrepræsentation. Vi vil gerne inddrage frivillige i dette, og finde ud af hvilken frivillig der vil være med til hvad.	Martin	19.35
3.	Regnskab	Beslutning: Skitsering af struktur for regnskab. Regnskabsafdeling skal indsættes som bruger i brandstoft, for at de kan arbejde med vores budgetter og samkøre med Jerlev. Dette skal vi give tilladelse til.	15-01	Menighedsrådet giver hermed tilladelse til at Regnskabsafdelingen får adgang til Brandsoft.	Jørn-Bent	19.50
	Opfølgning på referat fra				Alle	

	sidste møde					
4.	Arbejdsgiverforeningens sidste møde punkt 8 med bilag 14-5	Beslutning: Skal vi deltage i denne proces?	15,02	Jørn har orienteret om oplæg til stiftelse af en arbejdsgiverforening i Landsforeningen af Menighedsråd. Det skal godkendes i Folketinget før det er en realitet.	Jørn	20.00
5.	Leje lån sognehus punkt 15.	Beslutning:		Vi afventer svar fra interesserede lejere, inden prisen bliver skrevet til referat. Der laves et opslag i Kirkebladet.	Annette.	20.20
6.	Udviklingsplan for kirkegård punkt 9	Beslutning:		Oplægget til udviklingsplanen fra Mette Fauerskov, bakkes op til videre bearbejdelse. Der kommer information i Kirkebladet om udviklingsprocessen. Lene tager kontakt til Vejlemuserne, vedr hvilken konservator der skal bruges på trækorset.	Åse	20.40
7.	Redaktionsudvalg navngives.	Beslutning:		Lene, Christel og Åse er kommet i redaktionsudvalget.	Martin.	20.50
8.	Sognemedhjælper punkt 11	Beslutning:		Martin undersøger mulighederne.	Annette	
	Til ny behandling					
9.	Telt Lokalrådet	Beslutning: Hvad mener menighedsrådet om projektet, er det noget vi vil være med i.	15-03	Vi har ingen interesse i telt samarbejde med Lokalrådet.	Jørn	20.55
10.	Budgetønsker 2019	Beslutning:		Ingen nye budgetønsker.	Bent.	21.10
11.	Kan MR finde en person der står vagt i våbenhuset til konfirmation.	Beslutning:		Torkild er vagt fra kl. 9.00 til kl. 11.30 Lene er vagt fra 11.15 til slut.	Jørn	21.15
12.	Provstesyn den 9. maj.	Beslutning:	15-04	Starter Kl 13.00 i Præstegården der serveres ostemadder og kaffe.	alle	21.20
0.						

0.						
0.						
	Faste punkter					
13.	<p>Kort nyt fra udvalgene.</p> <p>Referater fra udvalgsmøder sendes til alle MR medlemmer.</p> <p>Formanden inviteres til alle udvalgsmøder.</p>	Sognehusudvalg: Besked fra øvrigheden om maskinhus. Mødedato endnu ikke fastlagt.	15-05		Jørn	21.25
		Kirkegårdsudvalg:		Der købes planter til nedlagte gravsteder. Hostaer og sankthansurt. Morten får tilbud på planter.	Åse	21.30
		Udvalg for børnearbejde:		Jørn og Karin sender indbydelse til Martin, som formidler den videre til personale og frivillige.	Karin og Jørn	
		Sekretær:			Karin	21.35
		Præstegårdsudvalg: Radonmåling afsluttet, apparat sendt til Teknologisk institut til udredning.		Radonprøver er slut, og sendt til Meteorologisk institut.	Jørn	
		Præst:			Martin	21.30
		Kasserer:			Bent	21.35
		Kirkeværge:		Materialelister er lavet, i samarbejde mellem Morten og Lene.	Lene	21.45
14.	Meddelelser fra formanden	<p>Forårsmøde i provstiet den 25. april.</p> <p>Udflugt i Vejle Provsti Kirkehøjskole tur til Ribe og Vadehavscenter.</p> <p>Kapel og kølefaciliteter.</p>	<p>15-06</p> <p>15-07</p>	<p>Da vi selv har ture på bedding, deltager vi ikke i Kirkehøjskolens Udflugt.</p> <p>Det drøftes med Jerlev, om kiste køleren kan</p>	Jørn	21.50

			15-08	bruges i deres kapel. Det undersøges hvad den bruger i strøm.		
15.	Meddelelser fra kontaktperson				Annette	22.00
16.	Nyt fra personalet			Morten taler med Henriette om hvilke hylde der skal købes. Vedr, sikkerhedsrep. Foreslser kontaktpersonen.	Morten, Hans Jørgen	22.10
17.	Mødeevaluering	<ul style="list-style-type: none"> • Hvordan gik mødet? • Hvad er vi gode til? • Hvad er vi mindre gode til? • Hvordan kan vi gøre det bedre? 			Jørn	22.15
18.	Mødekalender	Ajourføring: Menighedsrådsmøder sidste onsdag i hver måned undtagen december, juli og august.			Karin	22.20
19.	Punkter til næste dagsorden.	Punkter til kommende dagsorden: 8 hverdage inden mødet.		Det praktiske til sommermøder 26.8		22.20
20.	Eventuelt					22.35